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X sesja Rady Miejskiej w Izbicy IX Kadencji  odbyła się 30 grudnia 2024 roku  o godzinie 10.30  
w Sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Izbicy przy ulicy Gminnej 4.  

Wzięło w niej udział 14  radnych: 

1. Dusznik Janusz 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4. Sylwia Kowalczyk 
5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
7. Zych Leszek 
8. Kalman Daniel 
9. Malczewski Piotr 
10.Matuszewska Anna 
11. Niedźwiecka Wioletta 
12. Parol Barbara 
13. Wilk Tomasz 
14. Repeć Grzegorz 
  
 
Nieobecny radny; Kosz Tomasz 

 

z radnymi w sesji udział wzięli: 
- Jerzy Lewczuk-Burmistrz Miasta i Gminy Izbica 
- Justyna Szewczak-zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Izbica 
- Emilia Ignatowicz–Steć – Skarbnik Miasta i Gminy Izbica 
- Patrycja Janeczek -Zastępca Skarbnika Miasta i Gminy Izbica 
 

Lista obecności stanowi  załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

P U N K T  NR 1 
X sesję Rady Miejskiej w Izbicy IX kadencji otworzył Przewodniczący  Janusz Dusznik.  
Na wstępie powitał wszystkich uczestników sesji. 

 
 

P U N K T  NR 2 
Przewodniczący Rady  stwierdził na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 14 radnych przy 
statutowym składzie   - 15 radnych.  
Nieobecni radni:  radny Kosz Tomasz 

Przewodniczący Rady stwierdził dalej, że Rada Miejska może obradować i podejmować 
prawomocne decyzje – uchwały. 

Przewodniczący Janusz Dusznik zapytał radnych, czy wnoszą dodatkowe punkty do 
proponowanego porządku obrad. 

Radni nie wnieśli dodatkowych punków do porządku obrad. 
Następnie Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad X  sesji Rady Miejskiej. 
                                                                                                                                                                                                                                       

          Porządek obrad X sesji Rady Miejskiej w Izbicy przedstawiał się następująco:  
1. Otwarcie Sesji. 
2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z  IX Sesji Rady Miejskiej w Izbicy.  
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4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Izbica w trybie przetargu nieograniczonego. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Izbica” 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Miasta i 

Gminy Izbica. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Izbica 

na lata 2024-2030. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Izbicy. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie  wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2035. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie  uchwały budżetowej na rok 2025. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2024. 
13.  Dyskusja i wolne wnioski. 
14.  Zakończenie sesji. 

 
Po odczytani porządku obrad  Przewodniczący powyższe poddał pod głosowanie. W  głosowaniu 
jawnym, w którym uczestniczyło 14 radnych – wszyscy jednogłośnie opowiedzieli się za przyjęciem  
porządku obrad. 
 
 

P U N K T  NR 3 
 W kolejnym punkcie Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z IX sesji Rady 
Miejskiej w Izbicy był wyłożony do wglądu i każdy radny mógł się  z nim zapoznać. W związku  z tym 
wystąpił z zapytaniem czy są uwagi do protokołu. 

Ponieważ żadnych uwag nie wniesiono Przewodniczący Rady powyższy protokół poddał pod 
głosowanie.  

W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 14 radnych – wszyscy jednogłośnie 
opowiedzieli się za przyjęciem protokołu z IX Sesji Rady Miejskiej w Izbicy  
 
 

P U N K T  NR 4 
Interpelacji i zapytań nie wniesiono. 
 
 

P U N K T  NR 5 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Izbica w trybie przetargu nieograniczonego 
 
Przewodniczący oznajmił, że powyższa uchwała została omówiona na dzisiejszym posiedzeniu 
Komisji. Do sprzedania jest działka o pow. 0,04h z budynkiem , który nie nadaje się do użytkowania. 
Nieruchomość znajduje się w Romanowie. 

Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji  z pytaniem jak Komisje zaopiniowały 
powyższą uchwałę.                         

Przewodniczący Komisji Grzegorz Repeć poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 
przedmiotowy projekt uchwały 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem do radnych czy są uwagi, 
lub ewentualne pytania. 

W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, Przewodniczący Rady odczytał projekt 
uchwały i poddał go pod głosowanie. 
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W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 14 radnych  
za” podjęciem uchwały  głosowali:  
 
1. Dusznik Janusz 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4. Sylwia Kowalczyk 
5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
7. Zych Leszek 
8. Kalman Daniel 
9. Malczewski Piotr 
10.Matuszewska Anna 
11. Niedźwiecka Wioletta 
12. Parol Barbara 
13. Wilk Tomasz 
14. Repeć Grzegorz 
 
Głosy „przeciw”- 0 
„Wstrzymali się od głosu”: 0 
 
 
Po głosowaniu Przewodniczący przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że  uchwała została podjęta 
jednogłośnie 
 
Uchwała Nr X.75.2024 Rady Miejskiej w Izbicy z dnia 30 grudnia 2024 roku w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Izbica w trybie przetargu 
nieograniczonego   .- stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu 

 
 

P U N K T  NR 6 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Izbica” 

 
Przewodniczący Rady oznajmił, że powyższy projekt uchwały został omówiony na dzisiejszym 

posiedzeniu Komisji.  
Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji  z pytaniem jak Komisje zaopiniowały 

powyższy projekt uchwały.     
    Przewodniczący Komisji Grzegorz Repeć poinformował, że Komisje pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały                 
W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem do radnych czy są 

ewentualne pytania do projektu uchwały. 
W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, Przewodniczący Rady odczytał projekt 

uchwały i poddał go pod głosowanie. 
W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 14 radnych  

za” podjęciem uchwały głosowali: 
1. Dusznik Janusz 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4. Sylwia Kowalczyk 
5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
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7. Zych Leszek 
8. Kalman Daniel 
9. Malczewski Piotr 
10.Matuszewska Anna 
11. Niedźwiecka Wioletta 
12. Parol Barbara 
13. Wilk Tomasz 
14. Repeć Grzegorz 
 
Głosy „przeciw”- 0 
„Wstrzymali się od głosu”: 0 
 
Po głosowaniu Przewodniczący przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że uchwała została podjęta 
jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr X.76.2024 Rady Miejskiej w Izbicy z dnia 30 grudnia 2024 roku  w sprawie nadania 
tytułu „Zasłużony dla Gminy Izbica”  - stanowi załącznik nr 3  do niniejszego protokołu. 
 

 
P U N K T  NR 7 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Miasta i Gminy Izbica. 
 

Przewodniczący Rady oznajmił, że powyższy projekt uchwały został omówiony na dzisiejszym 
posiedzeniu Komisji. Obowiązek sporządzenia planu ogólnego Miasta i Gminy Izbica nakłada na nas 
ustawa, plan ogólny z założenia będzie funkcjonował jak obowiązujące do tej pory studium 
uwarunkowań  

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji  z pytaniem jak 
Komisje zaopiniowały powyższy projekt uchwały.   

 Przewodniczący Komisji Grzegorz Repeć poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 
przedmiotowy projekt uchwały                      

W dalszej kolejności zwrócił się z pytaniem do radnych czy są ewentualne pytania do projektu 
uchwały. 

W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, Przewodniczący Rady odczytał projekt 
uchwały i poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 14 radnych  
za” podjęciem uchwały głosowali: 
1. Dusznik Janusz 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4. Sylwia Kowalczyk 
5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
7. Zych Leszek 
8. Kalman Daniel 
9. Malczewski Piotr 
10.Matuszewska Anna 
11. Niedźwiecka Wioletta 
12. Parol Barbara 
13. Wilk Tomasz 
14. Repeć Grzegorz 
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Głosy „przeciw”- 0 
„Wstrzymali się od głosu”: 0 
 
Po głosowaniu Przewodniczący przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że uchwała została podjęta 
jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr X.77.2024 Rady Miejskiej w Izbicy z dnia 30 grudnia 2024 roku w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Miasta i Gminy Izbica - stanowi załącznik nr 4  do 
niniejszego protokołu. 
 

 P U N K T  NR 8 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Izbica na lata 
2024-2030. 
 

Przewodniczący Rady oznajmił, że powyższy projekt uchwały został omówiony na dzisiejszym 
posiedzeniu Komisji.  

Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji  z pytaniem jak Komisje zaopiniowały 
powyższy projekt uchwały.                         

Przewodniczący Komisji Grzegorz Repeć poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 
przedmiotowy projekt uchwały. 

W dalszej kolejności zwrócił się z pytaniem do radnych czy są ewentualne pytania do projektu 
uchwały. 

W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, Przewodniczący Rady odczytał projekt 
uchwały i poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 14 radnych  
za” podjęciem uchwały głosowali: 

1. Dusznik Janusz 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4. Sylwia Kowalczyk 
5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
7. Zych Leszek 
8. Kalman Daniel 
9. Malczewski Piotr 
10.Matuszewska Anna 
11. Niedźwiecka Wioletta 
12. Parol Barbara 
13. Wilk Tomasz 
14. Repeć Grzegorz 

 
Głosy „przeciw”- 0 
„Wstrzymali się od głosu”: 0 
 
Po głosowaniu Przewodniczący przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że uchwała została podjęta 
jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr X.78.2024 Rady Miejskiej w Izbicy z dnia 30 grudnia 2024 roku uchwały w sprawie 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Izbica na lata 2024-
2030 -- stanowi załącznik nr 5  do niniejszego protokołu 
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                                                                 P U N K T  NR 9 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Izbicy. 

 
Przewodniczący Rady oznajmił, że powyższy projekt uchwały został omówiony na dzisiejszym 
posiedzeniu Komisji.  Komisja Skarg, Wniosków i Petycji , przeprowadziła postępowanie w tej sprawie. 
Na podstawie zebranych informacji Komisja rozpatrzyła skargę negatywnie. Komisje po zapoznaniem 
się protokołu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji uznały skargę za niezasadną. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji  z pytaniem jak 
Komisje zaopiniowały powyższy projekt uchwały.                         

Przewodniczący Komisji Grzegorz Repeć poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 
przedmiotowy projekt uchwały. 

W dalszej kolejności zwrócił się z pytaniem do radnych czy są ewentualne pytania do projektu 
uchwały. 

W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, Przewodniczący Rady odczytał projekt 
uchwały i poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 14 radnych  
za” podjęciem uchwały głosowali: 
1. Dusznik Janusz 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4. Sylwia Kowalczyk 
5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
7. Zych Leszek 
8. Kalman Daniel 
9. Malczewski Piotr 
10.Matuszewska Anna 
11. Niedźwiecka Wioletta 
12. Parol Barbara 
13. Wilk Tomasz 
14. Repeć Grzegorz 
 
Głosy „przeciw”- 0 
„Wstrzymali się od głosu”: 0 
 
Po głosowaniu Przewodniczący przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że uchwała została podjęta 
jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr X.79.2024 Rady Miejskiej z dnia 30 grudnia 2024 roku  - w sprawie  uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi na działalność Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Izbicy. 
- stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
                                                                       P U N K T  NR 10 
Podjęcie uchwały w sprawie  wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2035 
 

Przewodniczący Rady oznajmił, że powyższy projekt uchwały został omówiony na dzisiejszym 
posiedzeniu Komisji.  
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Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji  z pytaniem jak Komisje zaopiniowały 
powyższy projekt uchwały.                         

Przewodniczący Komisji Grzegorz Repeć poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 
przedmiotowy projekt uchwały. 

W dalszej kolejności zwrócił się z pytaniem do radnych czy są ewentualne pytania do projektu 
uchwały. 

W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, Przewodniczący Rady odczytał projekt 
uchwały i poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 14 radnych  
za” podjęciem uchwały głosowali:  

1. Dusznik Janusz 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4. Sylwia Kowalczyk 
5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
7. Zych Leszek 
8. Kalman Daniel 
9. Malczewski Piotr 
10.Matuszewska Anna 
11. Niedźwiecka Wioletta 
12. Parol Barbara 
13. Wilk Tomasz 
14. Repeć Grzegorz 
 
Głosy „przeciw”- 0 
„Wstrzymali się od głosu”: 0 
 
Po głosowaniu Przewodniczący przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że uchwała została podjęta 
jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr X.80 .2024 z dnia 30 grudnia 2024 roku - w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na 
lata 2025-2035- stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
 
 

 P U N K T  NR 11 
Podjęcie uchwały w sprawie  uchwały budżetowej na rok 2025 
 

Przewodniczący Rady oznajmił, że powyższy projekt uchwały został omówiony na dzisiejszym 
posiedzeniu Komisji. Poprosił o zabranie głosu Pana Burmistrza w celu przedstawienia założeń 
budżetowych na 2025 rok. Pan Burmistrz oznajmił, że prace nad budżetem Gminy na rok 2025 
przebiegały w oparciu o przepisy art.51 ustawy z 1990 r. o samorządzie gminnym oraz art. 233 i 238 
ustawy o finansach publicznych. Na podstawie danych i prognoz określa się łączną kwotę planowanych; 

 dochodów budżetowych w wysokości 66 778 450,22 zł 

 wydatków budżetowych w wysokości 67 471 707 ,81zł 

 przychodów w wysokości 1 593 257,59 zł 
 rozchody w wysokości 900 000,00 zł 

Kwotę planowanego deficytu określa się na kwotę 693 257,59 zł. 
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Zostają utworzone dwie rezerwy w budżecie: 
 ogólna w wysokości 300 000,00 zł 

 celowa w wysokości 96 371,71 zł 

Zgodnie z zawiadomieniem Ministra Finansów w projekcie budżetu na 2025 rok ujęto: 
 udziały we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych  w wysokości 14 704 884,25 

zł 
 udziały we wpływach z podatku dochodowego od osób prawnych w wysokości 190 724 ,35 zł 

 dochody z tytułu subwencji ogólnej w wysokości 18 524 911,40 zł 

Dotacje i środki bieżące na zadania zlecone i zadani własne stanowią ogółem 7 230 550,00 zł w tym: 
 dotacje na zadania zlecone w wysokości 5 188 933,00 zł 
 dotacje na zadania własne w wysokości 2 041 617,00 zł 

Dotacje i środki przeznaczone na inwestycje zaplanowano na kwotę 17 866 490,22 zł.  
Wszystkie prace drogowe, inwestycje zostają zabezpieczone finansowo. W  roku budżetowym 2025 nie 
jest planowane zaciąganie kredytów . Założenia do budżetu były także omawiane na zebraniach 
wiejskich. Pan Burmistrz podziękował wszystkim którzy pracowali i przyczynili się do powstania  
projektu budżetu na 2025 rok. 
 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji  z pytaniem jak 
Komisje zaopiniowały powyższy projekt uchwały.                         

Przewodniczący Komisji Grzegorz Repeć poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 
przedmiotowy projekt uchwały. 

W dalszej kolejności zwrócił się z pytaniem do radnych czy są ewentualne pytania do projektu 
uchwały. 

W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, Przewodniczący Rady odczytał projekt 
uchwały i poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 14 radnych  
za” podjęciem uchwały głosowali: 
1. Dusznik Janusz 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4. Sylwia Kowalczyk 
5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
7. Zych Leszek 
8. Kalman Daniel 
9. Malczewski Piotr 
10.Matuszewska Anna 
11. Niedźwiecka Wioletta 
12. Parol Barbara 
13. Wilk Tomasz 
14. Repeć Grzegorz 
 
Głosy „przeciw”- 0 
„Wstrzymali się od głosu”:0 
 
Po głosowaniu Przewodniczący przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że uchwała została podjęta 
jednogłośnie. 
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Po głosowaniu ponownie głos zabrał Pan Burmistrz podziękował radnym za pozytywne i jednogłośne 
przyjęcie budżetu na 2025 rok. Podziękował za udzielenie kredytu zaufania, oraz  za dotychczasową 
wykonaną pracę na rzecz naszej gminy.  
 
Uchwała Nr X.81 .2024 Rady Miejskiej w Izbicy z dnia 30 grudnia 2024 roku - w sprawie  uchwały 
w sprawie  uchwały budżetowej na rok 2025  - stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
 

 P U N K T  NR 12 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2024. 
 
 

Przewodniczący Rady oznajmił, że powyższy projekt uchwały został omówiony na dzisiejszym 
posiedzeniu Komisji.  

Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji  z pytaniem jak Komisje zaopiniowały 
powyższy projekt uchwały.                         

Przewodniczący Komisji Grzegorz Repeć poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 
przedmiotowy projekt uchwały. 

W dalszej kolejności zwrócił się z pytaniem do radnych czy są ewentualne pytania do projektu 
uchwały. 

W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, Przewodniczący Rady odczytał projekt 
uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 
W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 14 radnych  

za” podjęciem uchwały głosowali: 
1. Dusznik Janusz 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4. Sylwia Kowalczyk 
5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
7. Zych Leszek 
8. Kalman Daniel 
9. Malczewski Piotr 
10.Matuszewska Anna 
11. Niedźwiecka Wioletta 
12. Parol Barbara 
13. Wilk Tomasz 
14. Repeć Grzegorz 
  
Głosy „przeciw”- 0 
„Wstrzymali się od głosu”: 0 
 
Po głosowaniu Przewodniczący przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że uchwała została podjęta 
jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr X.82. 2024 Rady Miejskiej w Izbicy z dnia 30 grudnia 2024 roku - w sprawie zmian w 
uchwale budżetowej na rok 2024   - stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
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 P U N K T  NR 13 

Dyskusji nie podjęto. 
 

P U N K T  NR 14 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad Pan Przewodniczący podziękował Wysokiej Radzie za dobrą i owocną 
współpracę, oraz za kierowanie się dobrem mieszkańców przy podejmowanych decyzjach. Pan 
Przewodniczący po wyczerpaniu porządku obrad podziękował wszystkim za przybycie i zakończył 
sesję. 
 
Protokołowała: Beata Orkiszewska 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


